
  Zápis č.04/2020 

z jednání Komise majetku a likvidační ze dne 14.09.2020 

Přítomni:  

Předseda komise: Mgr. Věra Beranová 

Členové komise: Mgr. Jindřich Moník, Petr Procházka, Jakub Veselý, Vojtěch Věchet st.,  

Omluveni: Jaroslav Štencl, Petr Hasan 

Přizváni: 

Zapisovatel: Hynek Fandák 

 

Program:  

Jednání komise zahájila předsedkyně komise Mgr. Věra Beranová a předložila následující návrh 

programu jednání:      

1) likvidace nepotřebného majetku 

2) prodej pozemků v bývalých docích Drahelice 

 

Program byl všemi hlasy odsouhlasen a jednání probíhalo dle schváleného programu. 

            

Projednávání programu 

 

K bodu 1:  

Odbor SMM předložil návrh na vyřazení a likvidaci hmotného majetku v pořizovací ceně nad 1000,-

Kč v DPS Panoráma čp. 21. Jedná se o PC Pentium, rok pořízení 1996 za cenu 55.219,-Kč, SW 

program, rok pořízení 2020 za cenu 6.615,-Kč a paměť Ateco, rok pořízení 2002 za 8.418,-Kč. Na 

základě fyzické prohlídky doporučeno k likvidaci pro morální zastaralost. 

Výsledky hlasování: Pro: Všichni – 5 

Proti:  0 

Zdržel se: 0 

 

TS Nymburk předložily návrh na vyřazení a likvidaci mobilního telefonu Samsung Galaxy J5 pro 

nefunkčnost displeje, předložen reklamační protokol, a vysavače Philips pro nefunkčnost. Na základě 

fyzické prohlídky doporučeno k likvidaci. 

Výsledky hlasování: Pro: Všichni – 5 

Proti:  0 

Zdržel se: 0 

Bylo konstatováno, že TS Nymburk dosud nepředložily podklady k žádosti o likvidaci souboru 

hmotného majetku v pořizovací ceně 4.632.948,75,- Kč a drobného majetku s hodnotou 969.523,88,- 

Kč, jak bylo dohodnuto při prohlídce v TS dne 26.05.2020 na schůzce se členy komise (rozdělení 

seznamu na nedohledatelné chybějící věci, věci k vyřazení pro nefunkčnost, věci k převedení do 

inventury města)  

 

K předchozí žádosti ZŠ Komenského o likvidaci varného kotle s pořizovací hodnotě nad 40.000,-Kč 

provedla předsedkyně komise fyzickou prohlídku, při které bylo zjištěno, že kotel byl již zlikvidován 

bez patřičných protokolů. 

Stejně tak provedla na žádost TJ Lokomotiva Nymburk o likvidaci prohlídku 12 prodejních stánků na 

pozemku tržnice, jejíž nájem mezi městem a TJ skončil ke dni 31.08.2020. Bylo zjištěno, že stánky 



byly zlikvidovány již před lety, a nahrazeny jinými ve vlastnictví TJ. Likvidační protokoly nebyly 

komisi předloženy. 

 

Komise bez doložení potřebných dokumentů nemůže doporučit likvidaci ve smyslu vnitřního předpisu 

č. 5/2019 o pravidlech pro nakládání s přebytečným a neupotřebitelným movitým majetkem. Nechává 

tedy rozhodnutí na pravomoci rady města. 

Výsledky hlasování: Pro: Všichni – 5 

Proti:  0 

Zdržel se: 0 

 

Závěr: Usnesení č. 1 

Komise doporučuje likvidaci uvedeného hmotného majetku s pořizovací cenou nad 1000,-Kč 

z DPS Panoráma čp. 21 (PC s SW vybavením) a TS Nymburk (mobilní telefon a vysavač). 

Dále doporučuje radě města k rozhodnutí o likvidaci majetku z TS Nymburk a ZŠ 

Komenského, který je fyzicky nedohledatelný a byl zlikvidován bez příslušných dokladů. 

 
K bodu 2: 

Žádost Kongresového centra ILF o odkoupení obecních pozemků v bývalých docích Drahelice. 

Komise se seznámila s žádostí o odkoupení a návrhem využití pozemků a žádá na příštím zasedání 

komise o konzultaci některého z členů rady, kteří byli pověřeni k jednáním se žadatelem. Navrhuje se 

případně společné jednání všech kompetentních komisí a výborem s pověřeným místostarostou Mgr. 

Černým, nebo členem rady Ing. Peterou. 

Výsledky hlasování: Pro: Všichni – 5 

Proti:  0 

Zdržel se: 0 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                                      

       Mgr. Věra Beranová 

                                                                                                                               předseda komise 

 

 

Zapsal: Hynek Fandák 

 

 

Příloha: Prezenční listina 

                

Zápis ověřil a svým podpisem stvrdila předsedkyně komise 


